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1. Organisasjon 

Nordre Follo idrettsråd (NFIR) er et organisasjonsledd i Norges Idrettsforbund. Årsberetningen 

gjelder for perioden 1.1.2023 til 31.12.2023.  

1.1 Styret og ansatt 

Styret i NFIR har bestått av:  

Leder Nina K. Vøllestad (Oppegård IL) 
Nestleder Jakob Nygaard (Oppegård IL) frem til 30. juni 2023 

Styremedlem Anne-Lise Sørli (Kolbotn IL) 

Styremedlem Oskar A. Kleven (Follo sykkelklubb) 

Styremedlem Eivind Åsheim (Langhus IL Håndball) 

Styremedlem Anne Grete Kaasa (Ski IL Håndball) 
 
Varamedlem 1 Rune Nilsen (Kolbotn IL) 

Varamedlem 2  
 
Daglig leder 

 
Lisbeth Coste (50% fra 20.03.23, 100 % fra 1.4.23) 

    

1.2 Valgkomite 

Valgkomiteen har bestått av: 

Leder Gard Olsen (Oppegård IL) 

Medlem Ellen Thomsen Halaas (Kolbotn IL) 

Medlem Aina Slinning (Ski IL Turn) 

Varamedlem Kyrre Holstad (Siggerud IL) 
 

1.3 Kontrollutvalg 

Kontrollutvalget har bestått av: 

Medlem Vidar Fålun (Oppegård IL) 

Medlem Ragnhild Riis (Kolbotn IL) 

Varamedlem  
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1.4 Medlemsoversikt 

Pr 31.12.2023 er det 61 idrettslag som er medlem av NFIR.  

 

Danseklubben Move On  

Fjell Miniatyrskytterlag  

Follo Danseklubb  

Follo Discgolf Klubb  

Follo Flyklubb  

Follo Fotballklubb  

Follo Håndballklubb  

Follo Håndballklubb Damer  

Follo Kampsport  

Follo Kunstløpklubb  

Follo Løpeklubb  

Follo Petanca Klubb  

Follo Svett og Stolt Idrettslag  

Follo Sykkelklubb  

Friskis & Svettis Oppegård  

Friskis & Svettis Ski  

Gjersjøen Golfklubb  

Kolbotn Bokseklubb  

Kolbotn Idrettslag  

Kolbotn Klatreklubb Oppturen  

Kolbotn Sykkelklubb  

Kolbotn Taekwon-Do Klubb  

Kolbotn Tennisklubb  

Krokhol Golfklubb  

Kråkstad Idrettslag  

Langhus IL Alliansen  

Langhus IL Fotball  

Langhus IL Håndball  

Nordre Follo Fk  

Nordre Follo Orientering  

Norsk Motorklubb Follo  

Oppegård Golfklubb  

Oppegård Idrettslag  

Oppegård Seilforening  

Oppegård Skytterlag  

RA Padleklubb  

Siggerud Idrettslag  

Siggerud Klatreklubb  

Ski Bryteklubb  

Ski Golfklubb  

Ski IL Alliansen  

Ski IL Fotball  

Ski IL Friidrett  

Ski IL Håndball  

Ski IL Innebandy  

Ski IL Ishockey  

Ski IL Tennis  

Ski IL Turn  

Ski Ishockey Elite  

Ski Jeger- og Fiskerforening  

Ski Judo og Ju-Jitsuklubb  

Ski Kampsport Klubb  

Ski Karateklubb  

Ski Klatreklubb  

Ski Padelklubb  

Ski Pistolklubb  

Ski Rideklubb  

Ski Svømmeklubb  

Ski Taekwondo Klubb  

Skimt  

Svartskog Idrettsforening  

 

 

 

Klubber ut og inn 
Sofiemyr Judokwai – oppløst pr 12.09.23 

Nordre Follo Padelklubb – oppløst pr 26.10.23 

  

Medlemsutviklingen i Nordre Follo frem til 2022 (tall for 2023 er ikke klare) viser som forventet en 

liten oppgang, og er nå totalt sett på nivå igjen med det som var før pandemien som brøt ut i 2019. 

Men for gruppen 13-19 år det fortsatt noe igjen til vi er tilbake til nivået før pandemien. Det er et 

stabilt antall klubber som tilbyr et stort og variert idrettstilbud i kommunen. 
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Alders- og kjønnsmessig fordeler medlemmene seg slik: 
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Aktiviteten i idrettslagene fordeler seg på totalt 33 forskjellige idrettsgrener med stor variasjon i 

antall utøvere. Figuren nedenfor viser tall pr 31.12. 2022 

 

 

 

2. Møtevirksomhet og representasjon 

I tillegg til oppgavene som er gitt i det vedtatte arbeidsprogrammet, og oppgaver som er definert 

gjennom lovtekster, har styret og daglig leder deltatt i eller gitt innspill til flere prosjekter og 

oppgaver som går i regi av Nordre Follo kommune. Dette gjelder for eksempel fordeling av 

treningstider, drifts- og leieavtaler mellom kommune og idrettslag og avklaringer i forskjellige 

enkeltsaker. Høsten 2023 ble det gjort en særskilt innsats i forhold til kommunevalget og 

behandling av økonomi- og handlingsplan (ØHP). 
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Daglig leder har arbeidet med ulike forberedelser, utredninger og samarbeid, og har støttet 

kommunens ulike avdelinger innenfor oppvekst og idrett, i tillegg til kontaktsøkende og støttende 

virksomhet til alle idrettslag i kommunen.  

Daglig leder er del av et daglig leder-forum som er en gruppe bestående av alle daglige ledere i 

idrettsråd i Norge. Gruppen har jevnlige møter hvor sammenfallende problemstillinger diskuteres, 

og hvor erfaring og kompetanse overføres på tvers av landet. Gruppen var i mai 2023 på studietur 

til Danmark, og gruppen hadde stort engasjement rundt arbeidet med å gi innspill til NIF i forhold til 

ekstraordinære midler som ble overført fra Kultur og likestillingsdepartementet våren 2023. 

Videre har daglig leder jobbet med følgende oppgaver:  

- Utvikle og forberede oppgaver for realisering av Nordre Follo idretts- og aktivitetsråd  
- Deltatt i styringsgruppen for "Mitt valg"  
- Videreført samarbeid i Kulturforum  
- Deltatt på samlinger for inkludering i idrettslag i regi av NIF og VIK 
- Vært med som arrangør og deltatt på den årlige «AlleMed-dugnaden» i regi av 

Fritidskoordinatoren i NFK.  
- Deltatt som brukerrepresentant i prosjektet for ny flerbrukshall på Finstad 
- Etablert Aktivitetsguiden i Nordre Follo (se under punkt 3.7) 

 

2.1 Styremøter og årsmøte 

Det ble avholdt 8 ordinære styremøter i 2023. I tillegg var det flere møter for å diskutere særskilte 

temaer eller saker. Totalt 71 saker er behandlet hvor bla. tilsetning av daglig leder, utforming av 

Idretts- og aktivitetsråd, kommunevalg, kommunens Økonomi- og Handlingsplan og revidering av 

partnerskapsavtalen med kommunen har vært saker med høyt fokus Det har i tillegg vært 

fortløpende oppfølging av anleggssituasjonen og anleggsutviklingen i kommunen. Se mer utførlig 

omtale i kap 3.   

Ordinært årsmøte ble avholdt 4. mai 2023. Det ble avholdt et ekstraordinært årsmøte 12. 

september 2023 for å behandle sak om ny fordeling av LAM midler, samt forsøk på å få valgt inn 

personer til ledige verv. 

 

2.2 Møter med idrettslagene 

Idrettsrådet har løpende kontakt og møter med idrettslagene i enkeltsaker. Av mer fellesmøter har 

det vært gjennomført følgende: 

• Møte med alle idrettslag, kommunerepresentanter og Viken idrettskrets 16. januar 2023 
med tema Samfunnsnytten av idrett.  

• Møte med friidrettsklubbene vedr. oppgradering av én bane i kommunen, 28. juni 

• Møte med fotballklubbene vedr. toppfotball og satsning i Follo Fotballklubb, 16. oktober 

• Møte med svømmeklubbene vedr. ØHP og drift av svømmehallene, 11. desember 
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2.3 Møter og kontakt med administrasjon i Nordre Follo kommune 

Idrettsrådet har hatt flere møter med kommuneadministrasjonen i enkeltsaker, samt at daglig leder 

har hatt jevnlige møter med idrettsrådgiver i kommunen. Av større saker som har vært diskutert er:  

• Revidering av partnerskapsavtale 

• Kommunens ØHP arbeid med spesielt fokus på 
ishall og svømmehaller 

• Golfanlegg og kommunal festeavgift 

• Vinterdrift og fordeling av treningstid på 
fotballbaner 

 

 

 

 

 

2.4 Kontakt med politikerne og politisk påvirkning  

Politisk har NFIR hatt jevnlig kontakt med utvalget for oppvekst, idrett og kultur (OIK), og deltok på 

alle utvalgsmøtene der idrettens saker ble behandlet. Mye av kontakten med politikerne for øvrig, 

var knyttet til høstens kommunevalg 

I forhold til kommunevalget var det viktig for Idrettsrådet å sette idrettens saker og idrettens vilkår 

i kommunen på agenda. For å få til dette ble det bla. utarbeidet en spørreundersøkelse til alle de 

politiske partiene. Svarene fra spørreundersøkelsen har gitt et godt grunnlag for saker vi vil jobbe 

videre med og for arbeidsprogrammet.  

Videre ble det avholdt et debattmøte på Kolben 21. august hvor alle partier med liste til valg deltok. 

Det ble i tillegg avholdt en liten ordfører duell mellom sittende ordfører Hanne Opdan (AP) og 

opposisjonskandidaten Cecilie Dahl-Jørgensen Pind (H). Begge debattene ble ledet av Arve Paulsen, 

og hele seansen ble avsluttet med mingling der mange møttes og utvekslet synspunkter og innspill. 

   

 

  

Partnerskapsavtale signeres av Ordfører Cecilie Dahl-Jørgensen Pind og 

leder av idrettsrådet Nina Vøllestad 
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5. september var Viken Idrettskrets på valgturné hvor også idrettspresident Zaineb Al-Samarai var 

med i følget. Lokale politikere ble invitert til å delta i debatten sammen med idrettspresidenten. 

Arrangementet ble holdt på klubbhuset til Oppegård Idrettslag.  

Etter valget hadde vi god dialog med politikerne om sentrale saker for idretten i forkant av at 

politiske vedtak ble fattet (se også kap 3).  

 

2.5. Annen møtevirksomhet og representasjon 

Daglig leder og styremedlemmer har deltatt på nasjonale og regionale arrangementer i regi av 

Norges idrettsforbund, Viken idrettskrets og andre: 

• Møte med idrettsråd og Viken idrettskrets vedrørende sak om å gå tilbake til tre 
idrettskretser (som for fylkeskommunen) 

• Vikenidrettens valgkampanje – en serie digitale møter med forskjellige tema 

• Folkemøte om Langhus utvikling 

• Ledermøte for idrettsråd og særidretter i Viken idrettskrets 

• Konferanse om samspillet mellom kommuner og frivilligheten i integreringsarbeidet 

• «I samme båt» med Viken Idrettskrets 

• Anleggskonferanse - Viken idrettskrets 

• MIR ung / Atlas kompetanse – fagseminar «Får alle være med? Og digitale barrierer i 
idretten» 

Styreleder Nina K. Vøllestad er medlem i styringsgruppen for NIFs prosjekt Krafttak for mangfold og 

integrering.  

 

Leder av idrettsrådet Nina Vøllestad, leder av Viken Idrettskrets Roar 

Bogerud, idrettspresident Zaineb Al-Samarai 
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3. Oppfølging av arbeidsprogrammet for 2023-2024 

Arbeidsprogrammet ble omarbeidet våren 2023 og presentert på årsmøtet. Programmet er delt inn 

i to, med én del som handler om de vedvarende arbeidsoppgavene som idrettsrådet har, hvor det 

er valgt å legge fokus på tre hovedområder; Anlegg, Økonomi og Administrasjon. Del to handler om 

å realisere idrettsrådet som et idretts- og aktivitetsråd hvor det er definert tre ambisjoner og to 

prosjekt som ledd i den realiseringen.  

Nedenfor følger en statusrapport for oppgavene i arbeidsprogrammet som ble vedtatt på årsmøtet 

i 2023.  

 

3.1 Hovedområde ANLEGG  

I 2023 har flere enkeltsaker blitt fulgt opp som ledd i fokuset på 

likebehandling, men også for å bidra til fremdrift i rehabilitering og 

utvikling av nye anlegg.  

I perioden har idrettsrådet gitt sin innstilling til rehabilitering og 

viktig oppgradering av en friidrettsbane i kommunen. Etter 

samarbeid med friidrettsklubbene i kommunen, er det enighet om 

at det er Ski stadion som skal opparbeides til høyest kvalitet, med 

Sofiemyr stadion som et noe enklere anlegg. Idrettsrådet setter pris 

på den velvilligheten og samarbeidet som friidrettsklubbene legger 

opp til seg imellom. 

Det er jobbet videre med anleggsplanen for Langhus Idrettspark, der 

det er enighet mellom fotballklubbene om at et toppfotballanlegg skal ligge. Videre er det jobbet 

med å gi innspill og delta i andre planmøter hvor Langhus idrettspark er berørt. 

Idrettsrådet er også pådriver for anlegg og areal hvor egeninitiert og egenorganisert aktivitet kan 

bedrives. Spesielt var bidraget i å få realisert godkjenning for en Discgolfbane i Skorhaugåsen etter 

initiativ fra Ski Allianse, en del av det arbeidet.  

Mye av arbeidet har også handlet om oppfølging av kommunens prioriteringer og saksgang opp 

mot fremlagt økonomi og handlingsplan (ØHP). Spesielt var idrettsrådet delaktig i flere møter for å 

avklare utfordringer ved kommunens foreslåtte driftsform for Ishallen og for svømmeanleggene. En 

felles innsats fra idrettslagene, idrettsrådet og politikere fikk endret forslagene slik at det ble 

unngått vedtak som potensielt kunne medføre store negative konsekvenser for idretten i de 

anleggene. 

Det ble også nedlagt et stort arbeid i forbindelse med en sak om festeavgift for Oppegård 

Golfklubb. Saken var av prinsipiell betydning for idrettens drifts og utviklingsmuligheter sett opp 

mot statens og kommunenes regelverk som i realiteten bidrar til å kommersialisere idrettsanlegg og 

idrettsdrift. Basert bla. på Nordre Follo IR sine innspill og ønske om hjelp fra Viken Idrettskrets, er 

saken løftet opp til Norges Idrettsforbund (NIF) for behandling. Det viser seg at flere kommuner 

etter hvert sliter med regelverk rundt festeavgifter sett opp mot EUS regelverk og anskaffelses 

regelverk. 
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Fra september til november var idrettsrådet v/ daglig leder med som representant inn i 

brukergruppen i prosjektet om å etablere konsept og tegninger for Finstad flerbrukshall. 

Idrettsrådet tok kontakt med flere aktuelle idretter for et brukergruppepanel som skulle gi innspill 

og råd underveis. Ski IL Håndball, Ski IL Innebandy, Ski IL Turn, Ski Karateklubb, Ski Taekwondo 

klubb og Langhus Basket var jevnlige bidragsytere til panelet, i tillegg hadde Ski Bryteklubb egen 

representant inn i brukergruppen. 

 

3.2 Hovedområde ØKONOMI 

Idrettsrådet videresender og gjør kjent informasjon om 

økonomiske muligheter, tilskudd og søkbare midler for våre 

medlemmer.  

Det holdes øye med om det er ordninger idrettsrådet kan ta del i 

for å styrke egen finansiering av drift og ansatt ressurs.  

Da det åpnet seg en mulighet for at idrettsrådene kunne disponere 

opp til 5% av LAM til drift, besluttet ekstraordinært årsmøte i 

september at idrettsrådet skulle benytte seg av den muligheten. 

Vedtaket innebærer at idrettsrådet får en andel av LAM istedenfor 

at vi innhenter medlemskontingent fra idrettslagene.   

Ordningen med at idrettsråd kan disponere opp til 5% av LAM vil 

også være gjeldende i 2024 og 2025, gitt at kommunen bidrar med tilsvarende sum. Men prosjektet 

fra Viken Idrettskrets om økonomisk støtte til administrasjon i Idretts- og aktivitetsråd vil opphøre 

etter 2024. Således er idrettsrådet fremdeles avhengig av å lete etter finansiering for å kunne 

opprettholde en 100% administrativ stilling fra 2025 og fremover. 

 

3.3 Hovedområde ADMINISTRASJON 

Gjennom økt administrativ ressurs i idrettsrådet fra 50% til 100% 

fra april 2023, har idrettsrådet oppnådd større tilgjengelighet for 

både idrettslag, kommunens administrasjoner og kommunens 

politikere. Det oppleves positiv respons fra kommunens på at 

idrettsrådet er tilgjengelig også på dagtid til både møter, 

avklaringer og samarbeid. 

2023 er brukt til å finne gode arbeidsrutiner og metoder for godt 

samarbeide mellom styret og daglig leder.  

Mye av arbeidet i 2023 har vært konsentrert rundt kommunevalg 

og bytte av politisk ledelse i kommunen. I tillegg er det lagt ned 

innsats i å etablere godt samarbeid mellom daglig leder i 

idrettsrådet og idrettsrådgiver i kommunen 

 

 

 

 



 

Side 11 
 

 

3.4 Ambisjon om én felles informasjon om idretts- og aktivitetstilbud 

 

Det er et rikt tilbud av både idrettstilbud og aktivitetstilbud i 

kommunen. For mange er det vanskelig å få oversikt. Idrettsrådet 

har ambisjoner om å få samlet alt på ett sted for å gjøre det hele 

enklere.  

Av praktiske hensyn er dette arbeidet utsatt noe. Det er flere 

initiativ både hos NIF og andre steder som vi følger med på, for å se 

om de kan være løsningen for Nordre Follo uten at vi må lage egne 

løsninger. Arbeidet videreføres i 2024. 

 

 

 

3.5 Ambisjon om at idrettsrådet sprer gode tiltak og erfaringer til glede for 

andre initiativtagere 

 

Idrettsrådet vil gjerne være katalysator for de gode tiltakene og 

spre informasjon og ideer slik at ikke alle trenger å finne på egne 

gode ideer, men heller kan adoptere det som allerede har vist seg å 

fungere. 2023 har ikke gitt anledning til å igangsette store initiativ i 

denne ambisjonen, men arbeidet vil forsterkes i 2024. 
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3.6 Ambisjon om at det i kommunen er gode og trygge transportalternativer til 

de ulike idretts- og aktivitetstilbudene 

 

I 2023 har idrettsrådet valgt å støtte seg til allerede igangsatt arbeid 

fra de store idrettslagene som måler hvordan de forskjellige reiser til 

og fra trening og arrangement. Når det foreligger en analyse av disse 

tallene, vil idrettsrådet se på mulige tiltak.  

Både politikere og idretten har foreslått å gjenoppta 

forsøksordningen med idrettsbuss med hjelp av Ruter, men dette 

synes å være uaktuelt å videreføre. 

 

 

3.7 Prosjekt Aktivitetsguide 

Nordre Follo Idrettsråd har siden april 2023 jobbet med 

forprosjekt for etablering av Aktivitetsguiden. Målet for 

prosjektet har vært å være klar til å igangsette 

Aktivitetsguiden fra januar 2024.  

Prosjektet har forløpt iht. plan og pr utgangen av 2023 var 

fem ferdig kursede guider klare til å ta på seg oppdrag fra januar 2024. Fire med ukrainsk bakgrunn 

og en med pakistansk bakgrunn.  

Aktivitetsguiden er et tiltak med mål om å få flest mulig barn og unge inn i en fritidsaktivitet. Kultur, 

økonomi eller manglende forståelse av det norske systemet skal ikke stå i veien for at alle skal 

kunne finne en aktivitet å være trygg i. Å være en del av en fritidsaktivitet anses for å være den 

beste måten å bli integrert, og for å bli kjent med andre barn og unge fra samme skolemiljø eller 

med samme interesse.  

Aktivitetsguidene skal, så fremt mulig, hjelpe familien på familiens eget språk, og ha kunnskap fra 

familiens kultur.  

Forprosjektets oppgave har vært å gjøre ordningen kjent for forskjellige avdelinger i kommunen og 

andre organisasjoner. Å gjøre ordningen kjent har vært nødvendig bla. for å kartlegge om hvorvidt 

det er behov for et slikt tilbud i kommunen. Det har også vært en fin mulighet for å bli kjent med 

personer og avdelinger som har vist seg nyttige for å komme i kontakt med personer som ønsket å 

bli aktivitetsguide. At det er behov for ordningen, er bekreftet fra flere vi har vært i kontakt med. 

Vi har gjort ordningen kjent gjennom møter og presentasjoner overfor følgende: Kommunens 

frivillighetskoordinator, fritidskoordinator, flyktningetjenesten, kvalifiseringssenteret og 

flerkulturell rådgiver, Bydelsmødrene, Nordre Follo kommunale foreldreutvalg, MIR Ung, Speiderne 

Follo Krets, og NAV i Nordre Follo. I tillegg er også idrettslagene orientert gjennom utsendt 

informasjon og møte med daglig ledere i IL. Forprosjektet har også hatt fokus på å utarbeide gode 

arbeidskontrakter, oppgavebeskrivelser, kurs og organisering av arbeidet for guidene. 
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Videre arbeid vil fokusere på å gjøre ordningen kjent for familier som ønsker hjelp, og de instanser 

som er i kontakt med barn og unge som kan trenge hjelp. Vi tenker oss skoler, 

introduksjonsprogram, velkomstklasser og kommunens helserelaterte avdelinger vil være nyttige 

samarbeidsparter. 

Videre fremdrift i prosjektet er også å fortsette arbeidet med å knytte til oss flere guider – fra andre 

kulturer og med andre språk enn de vi har knyttet til oss pr nå.  

 

 

3.8 Prosjekt Frivillighetshus 

Idrettsrådet har som prosjekt å kunne etablere et 

Frivillighetshus i kommunen. I arbeidet har det vært 

kontakt med flere instanser både i kommunen og blant 

private aktører for å finne aktuelle lokaler.  

Prosjektet er også sammenfallende med ønsker og 

ambisjoner som andre organisasjoner i kommunen har, 

og det er initiert samarbeid i Kulturforum for å se om vi i sammen kan finne løsninger. 

Et ledd i arbeidet har også vært at idrettsrådet også selv har behov for et kontor og møterom for 

daglig leder og for aktivitetsguide-arbeidet.  Arbeidet fortsetter i 2024. 

 

4. Øvrige oppgaver 

4.1 LAM – lokale aktivitetsmidler 

Fordelingen av lokale aktivitetsmidler (LAM) fra Kulturdepartementet i 2023, resulterte i at vi i 2023 

kunne fordele 5.822.488 i Nordre Follo. Midlene ble fordelt i henhold til vedtak på årsmøte i mai, 

samt nytt vedtak på ekstraordinært årsmøtet i september 2023.  

Det kom inn totalt 9 søknader fra 8 søkere om særskilte tildelinger. Det ble tildelt totalt 185.940 kr 

til disse tiltakene. I tillegg ble 291.124 tildelt idrettsrådet selv til drift iht. en besluttet prøveordning 

godkjent av Kultur og likestillingsdepartementet (KUD). Den resterende summen (5.345.424 kr) ble 

fordelt mellom alle idrettslag i henhold til antallet aktivtetsregistrerte barn og unge (6-19 år).  
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4.2 Ekstramidler fra KUD 

Det ble gjennom kultur og likestilingsdepartementet (KUD) bevilget et ekstraordinært tilskudd for 

2023 til arbeidet med å inkludere alle barn og ungdom 6-19 år.  

Midlene skulle ha som formål å gi alle barn og unge like muligheter til å delta i idrett uavhengig av 

hvor de bor og hva foreldrene tjener. Midlene skulle understøtte klubbenes arbeid med å inkludere 

barn og ungdom som faller utenfor på grunn av sosial ulikhet og sosioøkonomiske årsaker. Og de 

skulle understøtte klubbenes arbeid med å holde foreldrebetalingene nede. 

Nordre Follo fikk til fordeling 665.105 kr som uavkortet skulle gå til idrettslagene. Nordre Follo 

idrettsråd besluttet å fordele pengene som hodestøtte basert på innrapporterte aktivitetstall for 

aldersgruppen 6-19 år. 

 

5. Økonomi 

Regnskapet for 2023 gjøres opp med et overskudd på kr 17.122. Det var budsjettert med et 

underskudd på kr 276.661. Årsaken til budsjettert underskudd er at tilskudd fra Viken idrettskrets 

for Idretts- og aktivitetsråd 2023 ble utbetalt i 2022, og ble også vist som et resultatoverskudd på 

regnskapet i 2022.  

Idrettsrådet mottok ikke årlig støtte fra kommunen, da det er innbakt i tilskuddet vi får som idretts- 

og aktivitetsråd. 

Egenkapitalen pr 31/12-2023 er kr 716.894,-. 
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